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Vragen van de leden Joldersma en
Van Haersma Buma (beiden CDA)
aan de minister van Justitie over de
aanpak van Nigeriaanse bendes.
(Ingezonden 28 juli 2008)

1
Hebt u kennisgenomen van het
bericht dat de aanpak van
Nigeriaanse bendes in Nederland stil
zou liggen, nu het bovenregionale
Apolloteam is opgeheven en het
fraudeteam van de Amsterdamse
politie pas op de plaats maakt?1

2
Hoe verhoudt zich dat tot de
intensivering van de aanpak van de
georganiseerde misdaad zoals de
regering die voorstaat in het plan van
aanpak georganiseerde misdaad en
het versterkingsprogramma
financieel-economische criminaliteit?

3
Hoe gaat u ervoor zorgen dat de
aanpak van dergelijke criminele
bendes prioriteit blijft krijgen en deze
nieuwe maffia in Nederland de kop in
wordt gedrukt?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen terzake van het lid De
Roon (PVV), ingezonden 28 juli 2008
(vraagnummer 2070826460).

1 De Telegraaf, 26 juli 2008.
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